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 SU Election 學生會選舉








第39屆香港城市大學學生會幹事會選舉現正開始

請所有合資格投票的基本會員登入網站以作投票









Vote Now 立即投票






 城大學生會 － 會務通訊（2024 年 3 月）





There are four important matters that the Students' Union would like to draw all students attention (in Chinese only).

學生會近期有四大重要事項，望各位同學留意。





 Details 詳情






 Self-Study Room 學生自修室
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CityUSU officially launched the self-study room for all CityU, any secondary or tertiary institutions student ID card holders. No time limit, socket available for all seats, and no more excuse not to study! No registration is required, free of charge, first-come-first-served. Opening from 28 March 11 a.m. to 4 May 6 p.m. (Opening 24 hours)

城大學生會正式推出限時24小時自修室，只要持有城大學生證、中學或其他大專學生證就可以自由進入，無限時、所有坐位都有插頭。無藉口唔再溫書！無需登記，費用全免，坐位先到先得！開放期由 28/3 早上十一時起至 4/5 下午六時 （24小時開放）。








 Map 地圖






 CityUSU Music Society Singing Contest 音樂學會歌唱比賽聲願傳城
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[Enrollment closed 已截止報名]



The annual singing contest is back! If you are interested in singing, don't miss the chance to showcase your singing talent to all the students in CityU!

一年一度嘅歌唱比賽終於回歸喇！對唱歌有興趣嘅同學，快啲把握今次嘅機會，將自己嘅心聲唱出來，讓「全城」都聽見你嘅聲音！









 Details 詳情






 1985 Studio Venue 多用途場地
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 360 Degree View 全景圖
 WhatsApp Enquiry 查詢










 SU & Society Membership 學生會及屬會會籍







SU Membership 學生會會籍

 Join membership now 現在成為會員
 More details 會籍詳情






Society Membership 附屬組織會籍

 Enroll online 網上報名
 Orientation Website 迎新網站






SU and Socities membership are open for application round the year. 
學生會及附屬組織會籍全年接受申請！













 SU Service Counter 學生會服務櫃檯




SU Service Counter provides photocopying, printing and welfare product selling at a discounted price. You may also submit documents to SU via the counter. ChargeSPOT Power Bank Rental Station is also available for you to borrow or return a power bank. 

學生會服務櫃檯提供影印、印刷及福利物品售賣服務。您亦可透過服務櫃檯提交文件予學生會。櫃檯亦增設了ChargeSPOT充電器租借服務站，無論想還尿袋，定還是想借都無有怕😋

 More details 服務詳情
 Map 地圖






 Useful Information 有用資訊




	College and Departmental Society List 學科聯會及學院及學部聯會清單
	Constitution and Regulations 會章及附則
	SU Council Website 評議會網站
	SU Council Standing Committees Website 評議會常設委員會網站


Social Media 社交媒體



	Executive Committee 幹事會

	Facebook
	Instagram





	Council 評議會

	Facebook
	Instagram





	Editorial Board 編輯委員會

	Facebook
	Instagram





	City Broadcasting Channel 城市廣播

	Facebook
	Instagram
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